
 
Z Á P I S 

o průběhu 3. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany konaného dne 26.7.2007       
v sále Kulturního domu v Zakřanech 

 
Starosta obce p. Marek zahájil 3. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany v roce 2007 v 18.00 
hodin a přivítal přítomné občany i členy zastupitelstva. 
 
Přítomni:  Marek, Rudolf, Ing. Novák, Ing. Karbaš, Veverka, Syrový, Koza 
Omluveni:  0 
 
 
1. Technický bod 
Starosta obce jako předsedající oznámil, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na 
úřední desce Obecního úřadu, v místním rozhlase i TKR od 18.7.2007  do 26.7. 2007. Dále 
oznámil, že je přítomno  7  členů zastupitelstva obce a zastupitelstvo je usnášení schopné. 
Zapisovatelem byl jednohlasně zvolen p. Veverka. Dále starosta vyzval zastupitele, aby 
podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu jednání. Navrženi byli Ing. Novák a         Ing. 
Karbaš.   O návrhu bylo hlasováno. 
 
USNESENÍ č.1 
Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 3. zasedání v roce 
2007  Ing. Nováka a Ing. Karbaše. 
 
Pro  7  členů,  proti  0 zdržel se  0 
 
Potom starosta přednesl návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen. 
 
USNESENÍ č.2 
Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje tento program 3. zasedání. 
 
Pro  7  členů,   proti  0  zdržel se  0 
 
Program: 
 
1 Zahájení – technický bod  
2 Kontrola úkolů 
3 Zpráva o hospodaření  
4 Návrhy k projednání v zastupitelstvu 

- rozpočtová opatření 
- smlouva o zřízení věcného břemene 
- smlouva o poskytování služeb elektronických komunikací  
- veřejnoprávní smlouva s městem Rosice 
- nákup pozemků 
- půjčka mikroregionu Kahan 

5 Různé 
6 Diskuze 
7 Závěr 
 



Pro  7   členů,  proti  0  zdržel se  0 
2. Kontrola úkolů 
 
Obecní rozhlas byl opraven,  dopravci slíbili, že jízdní řády budou dodržovat, TV Prima je 
v provozu.  Okolí pomníčku v „Horce“ zatím upraveno není.  
 
3. Zpráva o hospodaření  
 
Zprávu o hospodaření za 1. pololetí roku 2007  přednesl předseda finančního výboru Ing. 
Novák. Zpráva je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
 
USNESENÍ č.3 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o hospodaření  za 1. pololetí 2007  bez výhrad. 
 
Pro  7  členů,  proti 0  zdržel se 0 
 
4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 
 
Rozpočtová opatření 
 
Dále místostarosta pan Rudolf seznámil přítomné s návrhem rozpočtových opatření č. 2.   
Tato rozpočtová opatření jsou přílohou č. 2  zápisu. 
 
USNESENÍ č. 4 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2 tak, jak bylo předneseno. 
  
Pro   7  členů,  proti  0  zdržel se  0 
 
Smlouva o zřízení věcného břemene 
 
Jedná se o zřízení věcného břemene na tu část parcely č. 1561 (komunikace na 1. Kopci),  
kudy vede přípojka NN pro novostavbu rodinného domku pí. Janouškové.   
 
USNESENÍ č. 5 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje  smlouvu o zřízení věcného břemene pro firmu 
E.ON, z důvodu provedené zemní přípojky NN na parcele 1561. 
 
Pro   7    členů,    proti 0  zdržel se 0 
 
Smlouva o poskytování služeb elektronických komunikací 
 
Z prostředků EU a Jm kraje byl v 75 obcích Jm kraje vybudován vysokorychlostní internet. 
V naší obci ho reprezentuje druhý počítač připojený v knihovně. Jedná se o stanovení rychlost 
připojení a tím i o výši měsíčních poplatků za tuto službu.   
 
USNESENÍ č. 6 
Zastupitelstvo obce schvaluje připojení internetu rychlostí 1048/256 kbps, při agregaci 1:25 a 
měsíčním poplatku 555,- Kč.   
 



Pro   7   členů,    proti   0 zdržel se  0 
 
Veřejnoprávní smlouva s městem Rosice 
 
Jedná se o veřejnoprávní smlouvu o zajištění výkonu přenesené působnosti na úseku evidence 
obyvatel a rodných čísel, kdy město Rosice bude za obec Zakřany vyřizovat složitější případy 
rušení trvalého pobytu. Za každé správní řízení poskytne obec Zakřany městu Rosice dle této 
smlouvy částku 800,- Kč 
 
USNESENÍ č.7 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní smlouvu s městem Rosice tak, jak byla 
přednesena. 
 
Pro  7  členů,  proti  0  zdržel se  0 
 
Nákup pozemků 
 
Obec má zájem odkoupit část pozemku p.č.1252 o výměře 1000 m2 za cenu 50,- Kč/m2. 
Tento pozemek, na kterém je obecní studna, byl při  pozemkových úpravách omylem 
převeden z majetku obce, jinému vlastníkovi. Dále má obec zájem odkoupit pozemek p.č.19 o 
výměře 133 m2 vzhledem k atraktivitě za cenu 100,- Kč/m2. Jedná se o pozemek v centru 
obce, kde se konají pouťové atrakce. Oba pozemky se nachází v k.ú. Zakřany. 
 
USNESENÍ č. 8 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup obou pozemků tak jak bylo navrženo. 
 
Pro  7  členů  proti  0  zdržel se  0 
 
Poskytnutí půjčky mikroregionu Kahan 
  
Mikroregion Kahan získal dotaci ze SROP na propagaci. K zafinancování projektu navrhuje 
VS MK poskytnout mikroregionu půjčky od členských obcí, které budou vráceny v roce 2008 
po proplacení ze strany EU a JMK. Pro Zakřany se jedná o 124.000,- Kč. 
 
USNESENÍ č. 9 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí půjčky mikroregionu Kahan ve výši 124.000,- Kč. 
 
Pro  7  členů,  proti  0  zdržel se  0 
 
5.  Různé 
 
Starosta seznámil přítomné s dokončením  „Pozemkových úprav“ v Příbrami na Moravě a 
sdělil občanům, že uplatnit k návrhu své námitky a připomínky mohou do 16.8.2007 na 
adresu Pozemkový úřad Brno-venkov, kotlářská 53, 602 00  Brno. 
Dále starosta seznámil přítomné s kalkulací ceny obědů, vypracované vedoucí stravování. 
Z důvodu zvyšování cen potravin je nutné zvýšit od měsíce září cenu oběda ze současných 
35,- Kč na 40,- Kč, aby byla zachována kvalita obědů při splnění příslušné normy. 



 
6. Diskuse 

- p. Čermák – je třeba zajistit v dopoledních hodinách a v době provozu pošty i 
MěÚ ve Zbýšově,  průjezd autobusu až k těmto institucím. V současné době 
autobusy ze směru Lukovany – Zakřany odbočují na křižovatce „Internát“ 
směrem na Zastávku a občané musí na poštu a MěÚ chodit přes celý Zbýšov 
pěšky. Starosta slíbil, že o tom bude jednat s firmou KORDIS, která IDS 
zajišťuje.  

- bylo by dobré zajistit ozvučení sálu při veřejném zasedání, aby zejména starší 
občané při jednání lépe  rozuměli. (Starosta – od příštího jednání bude sál 
ozvučen) 

- pí. Chatrná – všechny autobusy linky421 Lukovany-Zbýšov, vyjíždí 
z Lukovan pozdě, nechytají autobus ve Zbýšově linku 153 na Ivančice. 

- Linka 421 v 10.23 Zbýšov-Lukovany nečeká na autobus od Ivančic. 
V Lukovanech pak stojí 40 minut.  (Starosta písemně požádá ředitele 
přepravce ADOSA Rosice o zjednání nápravy a kopii zašle firmě KORDIS, 
která zajišťuje integrovanou dopravu) 

- pí. Bendová – žádala omezení rychlosti jízdy na místních komunikacích. 
(Protože se zpracovává pasportizace místních komunikací, starosta při těchto 
jednáních projedná možnosti omezení rychlosti na těchto komunikacích. Je 
třeba i zvážit použití zpomalovacích pásů (retardérů), které však mohou ztížit 
zimní údržbu komunikací) 

- pí. Procházková – před rozhodováním je třeba zjistit i cenu retardérů. (Zjistí 
starosta)    

- pro omezení vozidel ve směru od Zbýšova, která překračují povolenou rychlost 
přes obec, zajistit měření. (Starosta projedná s MěÚ v Rosicích) 

- pí. Vaverková – bylo by dobré dát do spodní čekárny lavičku. (Starosta – to 
není problém, ale lavička byla odstraněna na žádost některých občanů, protože 
se tam scházely party, které rušily noční klid. Prozatím je přes silnici lavička u 
kostela a při plánované rekonstrukci čekárny toto znovu zvážíme) 

- p. Marek – z polní cesty u Melkesových teče při dešti bláto a písek na nový 
povrch ulice, a musí se uklízet. Máme v úmyslu část této cesty zpevnit 
frézovanou asfaltovou drtí, kterou obec získala zdarma za povolení skládky 
štěrku pro silnice a dálnice ČR. 

- pí. Chatrná – dotaz, jak to vypadá se školou. (Starosta – předávání školy bude 
dle nám dostupných informací nově přijmuté učitelce 2.8.2007, kterou ze 
zákona přijme odstupující ředitel. Ta bude řídit školu do nástupu nového 
ředitele. Předání se zúčastní i zástupci obce a účetní školy. Výuka angličtiny je 
zajištěna a od 1.9.2007 bude škola v provozu beze změn. Další informace dle 
zájmu občanů poskytneme na příštím zasedání zastupitelstva.   

 
7.  Závěr  
Starosta poděkoval občanům i zastupitelům za účast a jednání v 19.15 hodin ukončil. 
 
 
Zapsal:  Veverka     Ověřovatelé :   Ing. Karbaš  
 
 
      
          Ing. Novák 


